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Bijlage(n)

Geachte leden vande raad,

In de vergadering waarin u de begroting 2023 vaststelde is door meerderefracties uitgesproken dat

behoefte bestaat aan periodieke informatie op het vlak van onderwijshuisvesting. Door middel van

deze brief - wat ons betreft de eerste in een reeks - trachten wij aan deze wens te voldoen.

Achtereenvolgens wordt in de brief ingegaan op:

A. De door scholen ingediende aanvragen voor het later dit jaar vastte stellen Programma

huisvesting onderwijs Bloemendaal 2024;

B. Stand van zaken besteding reeds beschikbaar gestelde kredieten;

C. Overige relevante zaken.

A. Aanvragen Programma 2024

Ten behoeve van het Programma 2024 (door ons vast te stellen in december a.s.) zijn 4 aanvragen

ingediend. Een overzicht:

1. Franciscusschool Bennebroek

Aangevraagde voorziening: uitbreiding 1° inrichting Onderwijsleerpakket en Meubilair (OLP)

2. Theresiaschool

Aangevraagde voorzieningen: Vervangende bouw — uitbreiding (hoofdgebouw school +

gymlokaal) — aanvulling budget bouwvoorbereiding

3. Kennemer Lyceum

Aangevraagde voorzieningen: uitbreiding schoolgebouw (o.a. door middel van inpandige

aanpassingen) — uitbreiding gymnastiekvoorzieningen — co bekostiging ventilatie -

bouwvoorbereiding
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4. Hartenlust VMBO

Aangevraagde voorziening: renovatie

BLOEMENDAAL OVERVEEN AERDENHOUT BENNEBROEK VOGELENZANG



B. Voortgang lopende investeringen

 

School Beschikbaar

budget

Stand van zaken

 

Montessori

VMBO

€ 2.967 min.

(incl. 10%

verhoging

i.v.m.

bijzondere

lokale

omstandig-

heden

Het aangegeven budget is bestemd voor permanente

uitbreiding van het gebouw met ca. 900 m2. Het bestuur van

de school meent dat dit alleen kan door het realiseren van

een extra verdieping op het bestaande gebouw. De

draagkracht van het dak is echter onvoldoende. Met

noodzakelijke versterking is een extra bedrag van € 1 min.

gemoeid. De totale kosten zijn hiermee opgelopen tot ca. €

3.4 min.

Het schoolbestuur acht het door de gemeente beschikbaar

gestelde budget (het normbudget + 10% aanvulling wegens

bijzondere lokale omstandigheden) onvoldoende en is in

februari tegen vaststelling van dit bedrag in bezwaar gegaan.

Op moment van opstellen van deze brief is de bezwaar-

procedure nog niet afgerond.

 

Hartenlust

VMBO

€ 650.000 Het aangegeven budget is bestemd voor het zetten van de 1°

stap in het door de school opgestelde en uit 6 stappen

bestaande plan ‘inbreiding, renovatie, en verduurzaming’.

De 1° stap behelst het vergroten van het voor geven van

onderwijs geschikte m2 van het gebouw, d.m.v. inbreiding.

De school kampt namelijk met een structureel ruimtetekort.

De voorzieningen zijn, voor rekening/risico van het

schoolbestuur, inmiddels gerealiseerd. Opzet van de

gemeente is het beschikbaar stellen van een normbedrag

voor uitbreiding, op basis van het werkelijk aantal extra

gerealiseerde m2. Het schoolbestuur heeft nog niet laten

weten of het zich met een dergelijk voorstel kan verenigen.

 

Van Eeghen-

school

  
€ 917.000

 
De Van Eeghenschool te Aerdenhout heeft een structureel

ruimtetekort van rond de 200 m2. Voor uitbreiding van het

schoolgebouw is het aangegeven budget beschikbaar. Dit

bedrag is opgebouwd uit:

- Een normbedrag voor de uitbreiding;

- Een aanvulling van ca. € 130.000 in verband met het

treffen van voorzieningen in het schoolgebouw als

gevolg van medegebruik door de Schoolvereniging

Aerdenhout-Bentveld van het gymlokaal van de Van

Eeghenschool.

Het schoolbestuur heeft laten weten dat het gemeentelijk

budget ontoereikend is om alle noodzakelijke voorzieningen —

deels voortvloeiend uit het ‘gedwongen’ medegebruik door de

SAB — te kunnen realiseren. Door een op verzoek van de

gemeente plaatsgevonden hebbend onderzoek naar
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gezamenlijke huisvesting van SAB en Van Eeghenschool

wordt men bovendien geconfronteerd met sterk gestegen

bouwkosten.

Het schoolbestuurheeft bij de gemeente een verzoek

ingediend om het budgette verhogentot € 1,4 min. Het

overleg hieroveris nog niet afgerond.

 

Franciscusschool € 796.000 Voor permanente uitbreiding van de Franciscusschoolte

Bennebroek(met een kleine 200 m2) is het aangegeven

normbudget beschikbaar.

Wensvanhetschoolbestuuris in de loop van 2023te start

met de werkzaamheden. Bouwplan en begroting moeten nog

ter goedkeuring (op grond van de Verordening voorzieningen

huisvesting onderwijs) bij de gemeente wordeningediend.

 

Theresiaschool € 81.000 De Theresiaschool wenstin 2024 en volgendejaren diverse

voorzieningente realiseren:

- Uitbreiding schoolgebouw

- Renovatie schoolgebouw

- Uitbreiding dan wel nieuwbouw gymlokaal.

Er is een (bouw)voorbereidingskrediet van € 81.000

beschikbaar

 

SAB € 953.000 Het aangegeven bedrag is beschikbaar voor de aanpassing

van het gebouw van de Schoolvereniging Aerdenhout-

Bentveld. Het schoolgebouw bestaat, naast een ongeschikt

en te klein gymlokaal, uit een ‘oud’ en een ‘nieuw’ gedeelte.

Het schoolbestuur heeft de gemeente toegezegd begin 2023

te zullen informeren over de plannen die men heeft c.q. de

gewenste besteding van het budget. Medio maart was nog

geen informatie toegezonden.

 

OLP  € 157.000  Voor aanvulling van Onderwijsleerpakket en meubilair van

diverse scholen is een budget van € 157.000 beschikbaar.

De verwachting is dat besteding hiervan in 2023 en 2024

plaatsvindt.

 

C. Overige punten

Het bestuur van het Kennemer Lyceum heeft, naast een aantal inhoudelijke aanvragen ten behoeve

van het Programma 2024, ook een verzoek tot algehele doordecentralisatie ingediend.

Doordecentralisatie is het feitelijk verleggen van verantwoordelijkheden. ‘In ruil’ voor een periodiek,

gemeentelijk budget wordt een schoolbestuur zelf geheel of gedeeltelijk verantwoordelijk voor de

huisvesting.

De bepaling die volledige doordecentralisatie mogelijk maakt staat in de Wet op het primair onderwijs

(art. 111) en de Wet op het voortgezet onderwijs 2020 (art. 6.21). Opvallend is dat de term

doordecentralisatie niet in de wetsartikelen staat. De wettekst luidt op dit moment:

‘In afwijking van dit hoofdstuk kan de gemeenteraad in overeenstemming met het bevoegd gezag

besluiten datjaarlijks een bedrag voor huisvestingskosten wordt betaald aan het bevoegd gezag van
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een niet door de gemeente in stand gehouden school voor zover die op het grondgebied van die

gemeentein stand wordt gehouden’.

Wij menen dat, samen met de schoolbesturen, onderzoek gedaan moetworden naarde voor- en

nadelen van doordecentralisatie van, wellicht in eerste aanleg, de drie scholen voor voortgezet

onderwijs, perbijv. 2025.

In deze wijzen wij er nadrukkelijk op dat in de nabije toekomst doordecentralisatie mogelijk een recht

van scholen wordt. In het kader van de‘lijst van vragen en antwoordenoverde beleidsreactie op het

Interdepartementaal ‘Beleid Onderzoek Onderwijshuisvesting: een vak apart’ heeft de verantwoor-

delijk minister aangegevendit recht in principe met ingang van 2025 wettelijk te willen vastleggen.

Het is zaak hierop voorbereid te zijn. De belangstelling voor (algehele dan wel gedeeltelijke)

doordecentralisatie zullen wij onder de besturen van de scholen peilen tijdens het eerstvolgende LEA

(overleg van de portefeuillehouders onderwijs met de besturen van de plaatselijkje scholen). Over de

uitkomst informeren wij u.

Bekostiging buitenleerlingen basisonderwijs

Zoals bekend hebben wij onze ontevredenheid kenbaar gemaakt in een aan de verantwoordelijk

minister gestuurde brief. Hierop is nog niet gereageerd. Wij onderzoeken de mogelijkheden om de

betreffende bewindslieden (dan wel de VNG of leden werkgroep verantwoordelijk voor

bekostigingsmodel GF) voor overleg in Bloemendaal uit te nodigen. De
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